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Zápis z valné hromady  

Tělovýchovné jednoty Sokol Ostředek, z.s.  
 

konané dne 4.11.2017 v restauraci v Ostředku 
 

 

Valná hromada zahájena v 18:10h 

 

Předseda TJ Ing. Marek Škvor – uvítání přítomných 

 

Odhlasování – ověřovatelé usnesení a zápisu – Ladislav Fiala, MBA; Jakub Horák 

 

Předseda seznámil přítomné s návrhem programu VH – odsouhlaseno jednohlasně 

 

 Výroční zpráva o činnosti TJ – přednesl předseda Ing. Marek Škvor 

 Zpráva o činnosti fotbalového týmu dospělých – přednesl ing. Jan Müller, doplnil ho trenér 

týmu Libor Procházka 

 Zpráva o činnosti fotbalové mládeže – přednesli Václav Budka, Nikola Holubková a ing. 

Richard Kotil (zástupci jednotlivých týmů) 

 Zpráva o činnosti oddílu stolního tenisu – přednesl ing. Marek Škvor st.  

 Zpráva o hospodaření – přednesl ing. Jiří Škvor ml. 

 Zpráva kontrolní komise – přednesl ing. Jiří Škvor ml. 

 Gratulace jubilantům z řad členů – dary předal František Nerad nejml. 

 

Diskuse: 
 

František Nerad nejml. – otevírá otázku nových kabin. Poukazuje na nedůstojnou šatnu pro 

hosty.   

 

Ing. Marek Škvor – informuje o existenci projektu s rozpočtem ca. 3 mil. korun a o možnosti 

financování z dotace. Dotaci může podat jen obec, spoluúčast je 30-40% 
 

Adam Fantys – ptá se, zda lze projekt redukovat, zda se nenechá udělat svépomocí. 

 

Ing. Marek Škvor – sděluje, že projekt samozřejmě může být změněn. Obec aktuálně řeší jiné 

priority. Je to otázka budoucnosti. TJ nemá sama finance ani na materiál. 
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Libor Procházka – řeší, zda je nutné, aby součástí byla klubovna – hospoda. Domnívá se, že není 

potřeba, fotbal je sezónní záležitost. Hospoda je jen přes silnici. 

 

Ing. Marek Škvor reaguje, že prioritou obec je fungující hospoda, proto by mohla být z projektu 

vypuštěna. 

 

Jan Kučera – ptá se zda, je nebo není členem TJ. 

 

Ing. Marek Škvor – mu sděluje, že na základě skutečnosti, že dvakrát po sobě nezaplatil členský 

příspěvek, již členem není. Podle sdělení výběrčího Mirka Lejčka odmítl zaplatit. 

 

Jan Kučera – popírá, že by odmítl zaplatit   

 

František Nerad nejmladší – nabízí panu Kučerovi možnost opětovného vstupu do TJ, že TJ 

ráda uvítá každého.  
 

Konec diskuse 

 

Schválení usnesení výroční valné hromady 2017 - jednohlasně 

 

Ing. Marek Škvor (předseda) v závěrečném slově zve na nejbližší akce TJ Sokol a informuje, že 

dojde od příštího roku ke změně termínu konání výročních valných hromad na duben. 

 

Konec 19:20 h 

 

V Ostředku, dne 4. listopadu 2017 

 

Zapsal: Ing. Marek Škvor 

 

 

 

 

Ing. Marek Škvor, předseda TJ 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

Ladislav Fiala, MBA                                                             Jakub Horák 


